
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cedry Wielkie 

za 2011 rok 

 

 

Komisja pracowała w pełnym składzie osobowym, zgodnie z uchwalonym przez Radę 

Gminy planem pracy. Ponadto rozpatrzyła 2 skargi:  

- Pana Ryszarda Wójcika dotyczącą zaniechania działań w kwestii przywrócenia drożności 

przepustu pod drogą, 

- na działanie Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Cedrach Wielkich. 

Opinie dotyczące skarg, zostały przedstawione Wysokiej Radzie na sesjach. 

Komisja sporządziła 10 protokołów kontroli. W posiedzeniach uczestniczyły osoby 

odpowiedzialne za realizację kontrolowanych zadań. 

W wyniku analizy wykonanych kontroli z zewnątrz i zaleceń pokontrolnych 

sformułowanych w 2010 roku, Komisja stwierdziła, że Wójt nie powołał Zastępcy Wójta, co 

jest niezgodne z ustawą o samorządzie gminnym. Wójt wyjaśnił Radzie Gminy na sesji w 

dniu 4 lutego 2011 roku, że powołanie Z-cy Wójta jest nieekonomiczne. Zdaniem Komisji 

Rewizyjnej powołanie Zastępcy Wójta jest niezasadne, ponieważ pracownicy działają             

z upoważnienia Wójta, co usprawnia pracę Urzędu Gminy. 

Podczas kontroli funkcjonowania Szkoły Podstawowej w Wocławach, Komisja 

wysunęła następujące wnioski: 

- zdaniem Komisji, przy odbiorze robót - inwestora powinno reprezentować co najmniej            

2 osoby, w tym jedna o odpowiednich kwalifikacjach, 

- W przypadku gdy wykonawcą jest firma, to rozliczenia powinny być przeprowadzane            

w formie bezgotówkowej,  

- w trosce o dobro dzieci, należy dołożyć starań, aby na gimnastykę korekcyjną 

wygospodarować dodatkowo jeszcze jedną godzinę, 

- Komisja stwierdziła ogólną dbałość o porządek i dyscyplinę w szkole, 

- Obiekt jest zadbany a remontu i przebudowy wymagają pomieszczenia po byłych 

mieszkaniach nauczycielskich. Szczególnie schody, które nie spełniają wymogów 

bezpieczeństwa. 

Komisja bardzo pozytywnie oceniła pracę i zaangażowanie osób realizujących dotację 

w zakresie kultury i sportu. 

            Kontrolując realizację inwestycji świetlic wiejskich w Leszkowach i Stanisławowie, 

Komisja stwierdziła, że kosztorysy powykonawcze inwestycji nie były opatrzone datami 

sporządzenia ani datami zatwierdzenia, co zostało niezwłocznie uzupełnione. 

 Nie stwierdzono uchybień odnośnie wypłaty zasiłków rodzinnych oraz wypłaty 

świadczeń z funduszu alimentacyjnego. 

W dniach 10,13,19 maja oraz 2 czerwca 2011r. Komisja Rewizyjna sprawdziła 

całokształt pracy Urzędu poprzez ocenę wykonania budżetu gminy za 2010 rok. Efektem tej 

pracy była pozytywna opinia w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy. 

 Po kontroli realizacji zadań w zakresie bezpieczeństwa publicznego i ochrony 

przeciwpożarowej Komisja wnioskowała o zwiększenie stawki wynagrodzenia dla strażaków 

za wyjazdy do akcji ratowniczych. 

 Podczas wizyty w Ośrodku Rewalidacyjno-Wychowawczego „Żuławski Słonecznik” 

w Giemlicach, Komisja zapoznała się z warunkami lokalowymi i potrzebami ośrodka. 

Stwierdziła, że należy: 

-  wyeliminować problem niedogrzania pomieszczeń, 

- zamykać na noc bramę wjazdową, aby uniemożliwić wjazd na boisko samochodami, 

- uczulić Policję, aby czasami spatrolowała teren przed szkołą i ośrodkiem. 

  



- 2 - 

 

Kontrolując realizację gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii za I półrocze 2011 roku Komisja nie miała  

uwag co do celowości wydatkowanych środków finansowych. Słusznym jest przeznaczanie 

funduszu alkoholowego na zajęcia sportowe a w szczególności na wyjazdy na basen, które 

pozytywnie wpływają na ogólny rozwój fizyczny dzieci i młodzieży oraz zagospodarowują 

im czas wolny. 

W dniach 9 i 30 listopada 2011 roku Komisja szczegółowo zapoznała się                     

z dokumentacją dotyczącą utwardzenia drogi osiedlowej w Błotniku na działce nr 218/10. 

Sprawdzono dokumentację przetargową. Wykonawcę wyłoniono na podstawie przetargu 

nieograniczonego w dniu 5 sierpnia 2011 roku. 

Odbiór końcowy robót rozpoczął się w dniu 29 września 2011 roku a zakończył                    

10 października 2011 roku. Protokół odbioru drogi nie zawierał uwag. Komisja Rewizyjna  

nie miała uwag co do sposobu realizacji tej inwestycji. 

Następnie Komisja zapoznała się z dokumentacją dotyczącą modernizacji drogi                     

w Wocławach o długości 800 m i szerokości 3 m o nawierzchni wykonanej z płyt YOMB, jak 

również wyjazdowo sprawdziła wykonane roboty. Stwierdziła, że nawierzchnia między 

płytami jest wypełniona kruszywem łamanym oraz destruktem. Pobocza nie są obsiane trawą 

z uwagi na porę roku. Na drodze są utwardzone 4 mijanki. 

Droga została wykonana zgodnie z projektem. 

Na ostatnim posiedzeniu w 2011 roku, został opracowany projekt planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2012. 
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